

NOTICE: The Executive Council has changed the Scholarship Program to include a two-year vocational/technical school scholarship along with the existing scholarship program.

2011 IAM SCHOLARSHIP APPLICATION PACKET COUPON

Please send me an Application Packet for the 2011 IAM Scholarship Competition. If the proper packet is not received within 30 days, advise the Scholarship Department.

I understand that this request is not an application, and that Application Packet must be completed and postmarked no later than February 25, 2011.

REMINDER: Please check the appropriate box of the three listed below and the requested application will be mailed to you.

As an IAM member who will have two years of continuous membership in the IAM as of February 25, 2011, I am requesting an Application Packet for:

- Child of a member requesting a college scholarship
- Child of a member requesting a vocational/technical scholarship
- IAM member requesting a college or vocational/technical scholarship

IMPORTANT: Complete this coupon and enclose a self-addressed LABEL for reply. (Do not send a self-addressed envelope.)

MAIL TO:

**IAM Scholarship Program
9000 Machinists Place, Room 117
Upper Marlboro, MD 20772-2687**

If you do not qualify under the above requirements, please do not send in this coupon. No exceptions can be made to the rules.

NOTE : Le comité exécutif à apporté des modifications au programme de bourses existant pour y ajouter une bourse d'études professionnelles/techniques de deux ans.

DEMANDE D'INSCRIPTION AU CONCOURS DE BOURSES DE L'AIM POUR 2011

Veillez me faire parvenir un formulaire d'inscription au concours de bourses de l'AIM pour 2011. Si vous ne l'avez pas reçu dans les 30 jours, il faut nous en prévenir immédiatement. Je reconnais que la présente démarche n'est pas une demande en soi et que le formulaire de demande doit être complété et mis à la poste au plus tard le 25 février 2011.

RAPPEL : Vous recevrez celui qu'il vous faut en cochant deux cases appropriées ci-bas. En ma qualité de membre en règle sans interruption de l'AIM au 25 février 2011, je demande un formulaire d'inscription pour :

- un enfant d'un membre demandant une bourse collégiale;
- un enfant d'un membre demandant une bourse professionnelle/technique;
- un membre de l'AIM demandant une bourse collégiale; ou bourse professionnelle/technique.

IMPORTANT : Complétez ce coupon et incluez une ÉTIQUETTE pré-adressée aux fins de réponse (Ne pas envoyer d'enveloppe pré-adressée).

ADRESSER À :

**Programme de bourses de l'AIM
9000 Machinists Place, Bureau 117
Upper Marlboro, MD 20772-2687**

Veillez ne pas compléter ce coupon si vous ne répondez pas aux critères ci-dessus. Aucune exception ne sera faite aux règlements.